
Protokół Nr 146
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 13 kwietnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• wiz Skarbnika Powiatu - Główna Księgowa Pani Wioletta Turalska,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Zarządu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego

w Końskich,

b) ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla
środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem
na realizację zadań bieżących w 2021 roku,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.
4. Informacja Nadleśnictwa Radoszyce o współfinansowaniu zadania

polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 0412T.
5. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął Nr 145 posiedzenia Zarządu Powiatu.
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Ad.3
a) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa
Powiatowego w Końskich. Poinfonnował, że proponowane zmiany

związane są z wprowadzeniem .Pełnomocnika do spraw Informacji
Niej awnych", który odpowiedzialny jest za ochronę informacji
niejawnych Starostwa określonych ustawą o ochronie informacji
niejawnych oraz rozporządzeń wykonawczych do tej ustawy. Dodał, że

pracownik Wydz. Zarządzania Kryzysowego przeszedł odpowiednie

przeszkolenie i zyskał uprawnienia konieczne do pełnienia funkcji
pełnomocnika.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 23/2021 w przedmiotowej

sprawie.

b) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów
wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19
z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących w 2021 roku. Oznajmiła,

że wejście w życie ustawy o zmianie ustawy o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem

i zwalczaniem COVID-19 nakłada obowiązek ustalenia takiego planu.

Plan stanowi załącznik do uchwały. Kwoty założone w planie są zgodne

z przyjętymi na sesji Rady Powiatu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 24/2021 w przedmiotowej

sprawie.

c) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawiła projekt uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany związane są z wypłatą odprawy

pośmiertnej, rozwiązaniem rezerwy Zarządzania Kryzysowego na
pokrycie kosztów pobytu żołnierzy przebywających w Bursie Szkolnej
oraz na wnioski kierowników jednostek organizacyjnych powiatu.

2



Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 25/2021 w przedmiotowej
sprawie.

Ad.4
Główny Specjalista w Wydz. Organizacji i Informatyzacji Powiatu - Pani

Monika Równicka odczytała pismo Nadleśnictwa Radoszyce dotyczące

współfinansowania zadania polegającego na remoncie drogi powiatowej
nr 0412T relacji Radoszyce - do drogi 0393T leżącej na działce ewidencyjnej
nr 237 - obręb Wisy oraz na działce ewidencyjnej nr 557 - obręb Hucisko, na
odcinku o łącznej długości 1 km - do wykonania w 2021 roku. Oznajmiła, że

Nadleśnictwo Radoszyce deklaruje współfinansowanie realizacji w/w zadania
w wysokości 50% t.j. 150 000 zł.

Zarząd przyjął przedmiotową informację do wiadomości i postanowił

przekazać ją do Zarządu Dróg Powiatowych w celu dalszego procedowania
sprawy.

Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1450 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała ,Monika Równicka

··· ·····················\t~·······················,

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

...............11.: .
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